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Szanowny Panie Prezydencie

W związku z zapytaniami i interwencjami mieszkańców u mnie jako radnego, w związku z brakiem możliwości korzystania przez mieszkańców
z obiektów rekreacyjnych na "Grzybówce" w dzielnicy Golejów, bardzo proszę o wyjaśnienie sprawy i udzielenie niezwłocznej odpowiedzi. 
Obiekty wybudowane na Grzybówce finansowane były z budżetu obywatelskiego jak mówią mieszkańcy, a co za tym idzie powinni mieć
nieodpłatny dostęp do nich. Jak wynika z relacji mieszkańców, obecnie Rada Dzielnicy Golejów nie dysponuje tymi budynkami i mieszkańcy
nie wiedzą co się dzieje i kto na jakich zasadach zarządza tymi obiektami i jakie są zasady korzystania z nich przez mieszkańców.

Bardzo proszę o rozeznanie i wyjaśnienie sprawy.
Z góry bardzo dzięuję 

Z poważaniem Andrzej Sączek
Radny Miasta Rybnik
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